
Zápis z jednání Školské rady při GMK 4. 4. 2023 

 
Zahájení: 15:00 hodin 

Forma:  prezenční 

Přítomno: L. Fojtíková (předsedkyně) 

  S. Kováčiková, J. Baláš, E. Blahetová 

  P. Mrva (host) 

Omluveni: J. Foltas, M. Scholz 
 

1. Zahájení jednání 

Předsedkyně přivítala všechny přítomné a seznámila je s návrhem programu pro jednání ŠR. 

 

2. Schválení programu jednání 

Ano: 4, Ne: 0, Zdržel se: 0 

 

3. Projednání Výroční zprávy o hospodaření 2023 

- členové kladli otázky týkající výroční zprávy, ředitel školy na dotazy odpověděl 

Členové Školské rady berou na vědomí Výroční zprávu o hospodaření za rok 2022 

Ano: 4, Ne: 0, Zdržel se: 0 

 

4. Informace o přijímacích zkouškách  

Ředitel školy poskytl informace o přijímacích zkouškách, přípravných kurzech a zodpověděl dotazy. 

 

5. Informace o maturitních zkouškách  

Ředitel školy poskytl informace o maturitních zkouškách 2023 a uplatnění absolventů na trhu práce a 

zodpověděl dotazy. 

 

6. Informace o investičních akcích 2021 

Ředitel školy poskytl přehled plánovaných a již realizovaných investičních akcí na rok 2023 (Domov 

mládeže – III- etapa, rekonstrukce sportoviště, budování odborných učeben 3D tisku, virtuální reality, 

projekt na obnovu konektivity – IROP, operační program spravedlivé transformace, environmentální 

aktivity…) a zodpověděl dotazy. 

 

7. Různé 

- informace o potřebě hledání dalších prostor školy pro zkvalitňování podmínek pro výuku žáků, 

zejména pro podporu kreativní výuky (EVV, EVH, dramatická výchova…) 

 

Usnesení:  

Školská rada:  

Vzala na vědomí informace týkající se přijímacích zkoušek, maturitních zkoušek a investičních akcí,   

oceňuje iniciativu ředitele školy v oblasti rozvojové i charitativní,  

podporuje rozvojové aktivity školy směrem ke zkvalitňování podmínek pro výuku v oblasti výchovy ke 

kreativitě formou budování odborných učeben hudební, výtvarné a dramatické výchovy, např. 

v prostorách školy, kterou jsou v současné době ve výpůjčce ZUŠ Bílovec, v úzké spolupráci s místní 

samosprávou a zřizovatelem školy. 

Ano: 4, Ne: 0, Zdržel se: 0 

- dotaz na činnost studentské rady 



- paní předsedkyně poděkovala všem členům školské rady za práci během tříletého funkčního období. 

 

 

V 17:30 hodin bylo jednání Školské rady paní předsedkyní ukončeno. 

 

Další jednání bude svoláno dle potřeby. 

 

Zapsal: Mgr. Jan Baláš 

 

 

 

 

 

 

 


